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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-2 
Rijeka,  04. 03. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 16. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
16. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 19.02.2021. godine (petak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 15. sjednice VMO Gornji Zamet održane 21.12.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
 
1. Usvajanje Godišnjeg izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2020. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Prometna problematika 
4. Prijedlog građana za prometnu preregulaciju Ulice Zametskog Korena 
5. Stavka komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2020. godinu – Povećanje stupnja sigurnosti 

na prometnicama na području MO Gornji Zamet – potrebe i prijedlozi građana 
6. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi usvajanja Godišnjeg 
izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2020. godinu. Vijeće je u periodu od 1. siječnja do 31. prosinca 
2020. godine održalo 5 sjednica s ukupno 19 točki dnevnog reda. U sklopu Programa rada i 
Financijskog plana VMO Gornji Zamet organizirana je i realizirana jedna programska aktivnost – Doček 
Zametskih zvončara i maškara (te u njenom sklopu i doček Halubajskih zvončara) i redovna aktivnost 
VMO. Donesena su i dva Rebalansa Financijskog plana, a ukupni rashodi iznose 3.050,13 kn. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Godišnje izvješće o radu VMO Gornji Zamet za 2020. 
godinu. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Kovačević upoznao je vijećnike s pristiglim upitom građana o neasfaltiranom (bijela cesta) dijelu 
Ulice Trampi jugoistočno od k.br. 6. Prema zaprimljenim informacijama prije cca. 3-4 godine na 
predmetnoj lokaciji izvršeni su radovi na kanalizacijskoj infrastrukturi. Sa statusom dijela ulice MO 
Gornji Zamet upoznao je nadležne, Odjel gradske uprave za komunalni sustav te je na temu 
zaprimljeno sljedeće očitovanje: Trenutno je u postupku upis nerazvrstane ceste Ulice Trampi na 
području dvije k.o. Srdoči i Marinići kao javno dobro u općoj upotrebi u vlasništvu Grada Rijeke. Upisom 
se stiče dio osnova za uređenje kolnika, ali bijele ceste ili pošljunčane površine nije moguće asfaltirati 
na način da se preko istih položi asfaltni sloj. Uređenje bijelih cesta i sličnih neuređenih površina je 
moguće na osnovu važeće prostorno-planske dokumentacije uz ugovarajuću imovinsko-pravnu i 
tehničku pripremu, te ishođenje dozvola za gradnju. Postupak od ispitivanja mogućnosti realizacije 
zahvata do izvođenja radova je višegodišnji i financira se sredstvima komunalnih prioriteta mjesnog 
odbora. Prijedlog je da se zahvat uvrsti u prioritete MO Gornji Zamet za 2022. godinu kako bi 
mogućnost realizacije stručne službe TD Rijeka promet mogle pravovremeno ispitati i zahvat obraditi 
kao utvrđeni prioritet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje dostavljene informacije. Potreba asfaltiranja dijela Ulice 
Trampi će se uvrstiti u prijedloge komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu. 
 
2.2. G. Kovačević informirao je vijećnike o primijećenoj velikoj udarnoj rupi u kolniku u Ulici Šumci u 
blizini k.br. 22. Zahtjev za hitnom sanacijom odmah je upućen nadležnima, TD Rijeka promet te je 
udarna rupa privremeno sanirana. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.3. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu od strane upravitelja stambene zgrade 
na adresi Bože Starca Jurićeva 7 vezanom za parkiralište u vlasništvu Grada Rijeke koje je zbog 
proteka vremena i stalnog korištenja u lošem stanju, podloga parkirališta, tj. ploče kojim je parkiralište 
popločeno klimaju se te je nužna sanacija istih. Sve zaprimljene informacije proslijeđene su nadležnima 
na očitovanje, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD Rijeka promet, te su zaprimljene 
povratne informacije kako sredstva redovnog održavanja nisu namijenjena za sanacije parkirališta oko 
stambenih zgrada, stoga se predlaže da se sanacija uvrsti u prijedloge komunalnih prioriteta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje dostavljene informacije. Potreba sanacije navedenog 
parkirališta će se uvrstiti u prijedloge komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu. 
 
AD 3 
 
G. Kovačević informirao je vijećnike o zamijećenom prometnom nedostatku, nedostajućem ogledalu 
na izlazu iz Ulice Mate Sušnja na Ulicu Vladivoja i Milivoja Lenca koji je proslijeđen nadležnima, TD 
Rijeka promet na službeno postupanje i sanaciju. Također, na temelju upita građana zatražena je 
postava vertikalnog prometnog znaka s imenom Ulice – Bogomira Ćikovića Marčeva te je također od 
TD Rijeka promet zatražen izvid na terenu i intervencija radi protočnosti upojnih bunara u Ulici Bože 
Starca Jurićeva u blizini k.br. 30. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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AD 4 
 
G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana o prometnoj preregulaciji Ulice 
Zametskog Korena iz dvosmjerne u jednosmjernu. Nakon cjelokupnog razmatranja dostavljenog 
prijedloga Vijeće je odlučilo da se s nadležnima, Odjelom gradske uprave za komunalni sustav i TD 
Rijeka promet ispita mogućnost i dobije stručno mišljenje o preregulaciji dijela ulice iz dvosmjerne u 
jednosmjernu, i to dio od k.br. 1 do k.br. 13, tj. od spoja s Ulicom Vladivoja i Milivoja Lenca do raskrižja 
s ulicama Škrobotovac, Bilogorska i Bartolovo, predloženi smjer vožnje bio bi od strane Vladivoja i 
Milivoja Lenca. 
 
Zaključak: Po primitku stručnog mišljenja o mogućnostima realizacije i opravdanosti ove 
preregulacije MO Gornji Zamet nastavit će komunikaciju i prikupiti mišljenja građana na ovu 
temu ukoliko se predložena preregulacija ocijeni opravdanom.  
 
AD 5 
 
Vijećnici su nakon objedinjavanja prijedloga građana te uočenih potreba na temu prometne sigurnosti 
na području MO donijeli prijedlog utroška u sklopu stavke komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 
2020. godinu pod nazivom: Povećanje stupnja sigurnosti na prometnicama na području Mjesnog 
odbora Gornji Zamet u ukupnom financijskom iznosu od 60.000,00 kn. U sklopu stavke ispitat će se 
mogućnost realizacije i financijska procjena sljedećih prijedloga: 
 

1. Povećanje stupnja vidljivosti dječjeg parka u Plješivičkoj ulici odgovarajućom prometnom 
signalizacijom (znakovima), u blizini k.br. 13 i 15, 
 

2. Postava odgovarajućeg prometnog znaka ograničenja brzine vožnje na ulazu u Plješivičku 
ulicu, 

 
3. Postava odgovarajućeg prometnog znaka ograničenja brzine vožnje na ulazu u gornji dio Ulice 

Soldanac, u blizini k.br. 49 i 65, 
 

4. Postava odgovarajućeg prometnog znaka ograničenja brzine vožnje na ulazu u Ulicu Ivana 
Grpca Strinina iz smjera Ulice Bože Starca Jurićeva, 

 
5. Iscrtavanje i označavanje jednog novog pješačkog prijelaza u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva, 

u blizini k.br. 2 ili na najbližoj mogućnoj lokaciji, od raskrižja s Ulicom Vladivoja i Milivoja Lenca, 
 

6. Iscrtavanje i označavanje jednog novog pješačkog prijelaza u Ulici Milice Jadranić u blizini 
autobusne stanice, tj. kod k.br. 49, 

 
7. Postava jednog pravokutnog prometnog ogledala u Ulici Ivana Pilepića Franovičina u blizini 

k.br. 16 – izlaz iz odvojka ulice od strane k.br. 5A i 11 – pogled u lijevo dimenzija 80x60 cm, 
 

8. Postava jednog prometnog ogledala radi nepreglednosti zavoja u Ulici Trampi u blizini k.br. 8, 
 

9. Postava zaštitne ograde u Ulici Starci kod k.br. 7 (prema informacijama od strane građana ovaj 
pješački put povremeno se koristi od strane motociklista koji voze velikom brzinom pa dolazi do 
potencijalno opasnih situacija, na ovaj način zaštitili bi se pješaci na pješačkom putu) 

 
Zaključak: TD Rijeka promet proslijedit će se prijedlozi te će se Vijeće očitovati po navedenim 
stavkama nakon zaprimanja službenog očitovanja o traženom. 
 
AD 6 
 
Vijećnici su se kratko osvrnuli na prvu planiranu ovogodišnju programsku aktivnost – Doček Zametskih 
i Halubajskih zvončara.  
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Zaključak: S obzirom na sve važeće epidemiološke mjere u borbi s korona, COVID-19 virusom, 
te preporuke HZJZ i Stožera civilne zaštite RH vijećnici su zaključili da se doček zvončara neće 
moći održati, a pogotovo ne na tradicionalan način. Na proljeće će se razmotriti mogućnost 
održavanja narednih planiranih aktivnosti, a sukladno svim epidemiološkim uputama i važećim 
preporukama.  
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Gornji Zamet  

       Krunoslav Kovačević 

 


